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Vass Levente az RMDSZ jelöltje és nincs szükség előválasztásokra, mondta az RMDSZ elnöke a
szombati Szövetségi Képviselők Tanácsának ülésén. Hamar kiderült, azonban, hogy nézetkülönbség
van a jelölt és az RMDSZ vezetése között.

Marosvásárhelyt  nem  2012-ben  fogjuk  elveszíteni,  hanem  azt  már  2000-ben  elveszítettük,
jelentette  ki  Kelemen  Hunor  az  RMDSZ  elnöke  a  polgármester  jelölt  állítással  kapcsolatban.
Elmondta, Vass Levente az RMDSZ színeiben indul. A jelölt azonban nem teljesen értett egyet.

Vass Levente marosvásárhelyi polgármesterjelölt
„Értsék meg kérem, muszáj egyeztessek a történelmi egyházak vezetőivel, muszáj egyeztessek az
egyetemek vezetőségével, muszáj egyeztessek a saját pártomnak a vezetőségével, és igenis azzal
a szövetségessel, aki az elmúlt 8 hónapban, a mi pártunkhoz hasonlóan mindent megtett azért,
hogy Vass Levente ne 1%-on, hanem sokkal többön legyen, nem magáért, hanem a magyarságért.”

A  szövetség  elnöke  válaszában  figyelmeztetett,  hogy  Smaranda  Enache  és  Benedek  Imre
indulásával  Dorin  Florea  jelenlegi  polgármester  kétszeresen nyert  a  kampányban.  Ugyanakkor
feltette  a  kérdést,  hogy  kivel  akar  előválasztáson  megmérkőzni  Vass  Levente.  Azzal,  akinek
egyetlen célja az RMDSZ szétverése, vagy azzal a jelölttel, aki 2000-ben felajánlotta Szász Jenőnek,
hogy induljanak az Alianta Civica színeiben?

Kelemen Hunor szövetségi elnök, RMDSZ

„Nem kell  Marosvásárhelyen azért  előválasztást  szervezni,  hogy kiderüljön,  hogy kit  szeretnek
jobban.  Marosvásárhelyen  egyetlenegy  szövetséget  kell  kötni,  a  marosvásárhelyi  magyar
emberekkel,  a  marosvásárhelyi  polgárokkal  kell  szövetséget  kötni.”

Az RMDSZ elnöke hozzátette, mivel Tőkés László megüzente, hogy nem lesz összefogás, ezért Vass
Levente az RMDSZ jelöltje és nincs szükség előválasztásra.
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